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Αθήνα, σήµερα στις 11 Ιουνίου 2013, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.00’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την προεδρία
του Δ’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΙΩΑΝΝΗ ΔΡΑΓΑΣΑΚΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 10 Ιουνίου
2013 εξουσιοδότηση του Σώµατος, επικυρώθηκαν µε ευθύνη του
Προεδρείου τα Πρακτικά της Ρ]Δ’ συνεδριάσεώς του, της Δευτέ-
ρας 10 Ιουνίου 2013, σε ό,τι αφορά στην ψήφιση στο σύνολο του
σχεδίου νόµου: «Πρόγραµµα διευκόλυνσης για ενήµερους δανει-
ολήπτες, τροποποιήσεις στο ν.3869/2010 και άλλες διατάξεις»).

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα.

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Δηµήτριο Τσου-
µάνη, Βουλευτή Πρεβέζης, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε αναντι-
στοιχία πολιτικών εξαγγελιών και πολιτικών κινήσεων αναφορικά
µε τον ΦΠΑ.

2) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά την οριοθέτηση
του δάσους της Στροφυλιάς.

3) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Γ. Αντωνιάδης, Πρόεδρος Συνδέ-
σµου Αποφοίτων ΣΣΑΣ, αιτείται την επίλυση θέµατος
γραφειοκρατικού χαρακτήρα, που αφορά τη νόµιµη εργασία µε-
τανάστη από την Κεντροαφρικανική Δηµοκρατία.

4) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Τµήµα Δυτικής Ελλάδος του Τε-
χνικού Επιµελητηρίου Ελλάδας εκφράζει τη διαµαρτυρία του για
την προειδοποιητική αναστολή λειτουργίας του λόγω µη εγκε-
κριµένου προϋπολογισµού.

5) Ο Βουλευτής Λακωνίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΔΑΒΑΚΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία οι Ενώσεις Αστυνοµικών Υπαλλήλων
Νοµών της Πελοποννήσου αιτούνται την επίλυση θέµατος που
αφορά στη στελέχωση της Υπηρεσίας Φύλαξης Εγκαταστάσεων
Κράτησης Αλλοδαπών Κορίνθου µε µόνιµο αστυνοµικό προσω-
πικό.

6) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε χρηµατο-
δότηση ύψους 350 εκατοµµυρίων για το παράρτηµα του ΤΕΙ
Αιγαίου επί θητείας του Υφυπουργού κ. Νίκου Γκατσούλη.

7) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δικηγορικός Σύλλογος Αθηνών
επισηµαίνει την ανάγκη παράστασης δικηγόρου κατά τη διεξα-
γωγή της υποχρεωτικής διαµεσολάβησης, στην οποία θα υπά-
γονται οι αιτήσεις για τη ρύθµιση των οφειλών των υπερχρεω-
µένων φυσικών προσώπων.

8) Ο Βουλευτής Αργολίδος κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΑΝΙΑΤΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία οι Ενώσεις Αστυνοµικών Υπαλλήλων των
Νοµών της Πελοποννήσου αιτούνται τη στελέχωση της Υπηρε-
σίας Φύλαξης Εγκαταστάσεων Κράτησης Αλλοδαπών Κορίνθου
µε µόνιµο αστυνοµικό προσωπικό, καθώς και τη λήψη µέτρων
υγιεινής και ασφάλειας.

9) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Βιοεπιστηµό-
νων εκφράζει τις απόψεις της σχετικά µε τον προληπτικό έλεγχο
για τον καρκίνο του µαστού και διαµαρτύρεται για τη έλλειψη θε-
σµικού πλαισίου για τις εξετάσεις γενετικού υλικού.

10) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Παµποντιακή Οµοσπονδία Ελ-
λάδος παραθέτει τις απόψεις της σχετικά µε το σχέδιο νόµου
που αφορά στην καταπολέµηση εκδηλώσεων ρατσισµού και ξε-
νοφοβίας.

11) Ο Βουλευτής Αργολίδος κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΑΝΙΑΤΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Πυροσβεστών Αργολίδας και
Αρκαδίας αιτείται την επίλυση των εργασιακών προβληµάτων
των συµβασιούχων και των πενταετών πυροσβεστών.

12) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε περιστατικό
ανάληψης καθηκόντων τραυµατιοφορέως από τον Διοικητή και
τον Υποδιοικητή του Πανεπιστηµιακού Νοσοκοµείου Πατρών.

13) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Θήρας Νοµού Κυκλάδων
αιτείται τη διατήρηση του Υποκαταστήµατος ΙΚΑ-ΕΤΑΜ Θήρας
το οποίο εξυπηρετεί και τις Νήσους Σίκiνο, Φολέγανδρο και
Ανάφη.
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14) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στον κίνδυνο
διακοπής των δροµολογίων του ΚΤΕΛ στην Τοπική Κοινότητα της
Θέας.

15) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην εκκίνηση
της διαδικασίας µειοδοτικού διαγωνισµού των καταστηµάτων
του «Γάτειου» κληροδοτήµατος.

16) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο αίτηµα διε-
ρεύνησης που απηύθυνε ο βουλευτής κ. Αθανάσιος Νταβλούρος
σχετικά µε το κόστος κατασκευής γέφυρας από το Στρατό.

17) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Τήλου
Νοµού Δωδεκανήσου αιτείται τη συνδροµή της πολιτείας ώστε
να λυθεί το οικονοµικό αδιέξοδο του δήµου.

18) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ-ΝΙΚΟΛΑΟΣ
ΥΨΗΛΑΝΤΗΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Ρόδου
Νοµού Δωδεκανήσου επισηµαίνει την ανάγκη κάλυψης από το
ΕΚΑΒ ολόκληρου του νησιού συµπεριλαµβανοµένης και της νό-
τιας Ρόδου.

19) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία αιτείται την επίλυση θεµάτων προµήθειας ια-
τροφαρµακευτικού υλικού και αναλωσίµων, που αφορούν το
χώρο της δηµόσιας υγείας στο Νοµό Ηλείας.

20) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία φορείς και κάτοικοι της Τοπικής
Κοινότητας Πουρίου Πηλίου του Νοµού Μαγνησίας εκφράζουν
τη διαµαρτυρία τους για την απουσία παροχής και χρήσης υπη-
ρεσιών internet από τον Οργανισµό Τηλεπικοινωνιών Ελλάδος.

21) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΣΥΜΕΩΝ ΚΕΔΙΚΟΓΛΟΥ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Συµβούλιο της Τοπικής Κοινότητας Κα-
λοχωρίου-Παντειχίου του Δήµου Χαλκιδέων Νοµού Εύβοιας αι-
τείται την κατασκευή κόµβου µε το νέο εθνικό δρόµο Αθηνών-
Χαλκίδας.

22) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Εµπορικός Σύλλογος Βόλου
και Νέας Ιωνίας Νοµού Μαγνησίας εκφράζει τη διαµαρτυρία του
για τις πολλαπλές ελλείψεις σε ιατρικό και νοσηλευτικό προσω-
πικό που οδηγούν σε συρρίκνωση το «Αχιλλοπούλειο» Γενικό Νο-
σοκοµείο Βόλου.

23) Οι Βουλευτές, Β’ Αθηνών κ. ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΧΑΛΒΑΤΖΗΣ,
Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ, Β’ Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ
ΚΑΤΣΩΤΗΣ και Λαρίσης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΛΑΜΠΡΟΥΛΗΣ κατέθεσαν
αναφορά µε την οποία εργαζόµενοι στις ειδικές µονάδες του
«Ευαγγελισµού» καταγγέλλουν τις µεγάλες ελλείψεις σε προσω-
πικό όλων των ειδικοτήτων που αντιµετωπίζουν οι εν λόγω µονά-
δες.

24) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΜΑΡΚΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Συνταξιούχων Γε-
νικής Τράπεζας Ελλάδος αιτείται την επίλυση σειράς αιτηµάτων
των ασφαλισµένων του κλάδου.

25) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία οι Σύλλογοι Ενοικιαζοµένων Δω-
µατίων Πάρου-Αντιπάρου «ο Ποσειδώνας», «Μαντώ Μαυρογέ-
νους» και «ο Φιλόξενος Δίας» αιτούνται την αλλαγή της ηµερο-
µηνίας έναρξης του προγράµµατος κοινωνικού τουρισµού.

26) Ο Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Αντιδήµαρχος Κοινωνικής

Προστασίας, Παιδείας και Πολιτισµού του Δήµου Βόλου εκφρά-
ζει την αντίθεσή του στον αποκλεισµό δικαιούχων επιδόµατος
βαριάς αναπηρίας λόγω χρεών προς τους ασφαλιστικούς φο-
ρείς.

27) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην αντί-
θεση των ιερέων της Αιγιάλειας στο αντιρατσιστικό νοµοσχέδιο
του Υπουργείου Δικαιοσύνης, Διαφάνειας και Ανθρωπίνων Δι-
καιωµάτων.

28) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία αιτείται τη συνδροµή της πολιτείας
για τον περιορισµό των εργατικών ατυχηµάτων στην Κρήτη.

29) Ο Βουλευτής Λέσβου κ. ΠΑΥΛΟΣ ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Διεύθυνση και ο Σύλλογος Μόνιµων-
Ωροµίσθιων Εκπαιδευτικών της Σχολής Μαθητείας του ΟΑΕΔ
Παναγιούδας Λέσβου διαµαρτύρονται για τον περιορισµό των ει-
δικοτήτων και κατά συνέπεια των µαθητών στην εν λόγω σχολή.

30) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία αιτείται την εκπόνηση σχεδίου για
την αντιµετώπιση των προβληµάτων από την πτώση των βροχο-
πτώσεων στην Κρήτη.

31) Ο Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΤΖΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία οι Σύλλογοι Γονέων Δηµοτικών
Σχολείων, Γυµνασίου, Λυκείου και Νηπιαγωγείων Κρυονερίου
Νοµού Αττικής διαµαρτύρονται για την εγκατάσταση κεραίας κι-
νητής τηλεφωνίας δίπλα στα σχολεία και επισηµαίνουν τις επι-
πτώσεις στην υγεία των µαθητών.

32) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Αρκαδίας αιτείται
την οικονοµική διευκόλυνση των δανειοληπτών εµπορικών επι-
χειρήσεων εγκατεστηµένων σε πυρόπληκτους νοµούς.

33) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΑΣΟΥΛΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία σύλλογοι γεωπόνων και κτηνοτρό-
φων της χώρας αιτούνται την επίλυση θέµατος που αφορά την
επιλεξιµότητα και την αξιοποίηση των εκτάσεων των βοσκοτόπων
προς όφελος της κτηνοτροφίας και του περιβάλλοντος.

34) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Αντιδήµαρχος Νάξου και Μικρών
Κυκλάδων παραθέτει τις απόψεις του σχετικά µε τις αρµοδιότη-
τες των αντιδηµάρχων στις νησιωτικές κοινότητες.

35) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε δια-
µαρτυρία των καταστηµαταρχών που δραστηριοποιούνται στο
κέντρο του Ηρακλείου για την αύξηση των δηµοτικών τελών.

36) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε
καταγγελίες για άνιση µεταχείριση των αγροτών της Κρήτης σχε-
τικά µε το θέµα των αποζηµιώσεων.

37) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση
Τραυµατιοφορέων εκφράζει τη διαµαρτυρία της για τη µεγάλη
έλλειψη τραυµατιοφορέων στα νοσοκοµεία της χώρας.

38) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Βιάννου Νοµού Ηρα-
κλείου αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά τη µειωµένη καρ-
πόδεση των ελαιοδέντρων εξαιτίας του φαινοµένου της
«σχινοκαρπίας».

39) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΣΜΑΝΗΣ κατέ-
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θεσε αναφορά µε την οποία ο πρόεδρος του Εφορευτικού Συµ-
βουλίου της Δηµόσιας Κεντρικής Βιβλιοθήκης Εδέσσης εκφράζει
την αντίθεσή του σε ενδεχόµενη αναστολή λειτουργίας των βι-
βλιοθηκών.

40) Ο Βουλευτής Επικρατείας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΣΟΥΚΑΛΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο «Αδέσµευτη Συνδι-
καλιστική Κίνηση Αστυνοµικών» διαµαρτύρεται για την επιβολή
έκτακτης εισφοράς αλληλεγγύης στους δόκιµους αστυφύλακες
της πρακτικής άσκησης µε µηνιαίο µισθό 288 ευρώ.

41) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΟΥΤΣΟΥΚΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Γενικός Οργανισµός Εγγείων Βελτιώ-
σεων Πηνειού - Αλφειού Νοµού Ηλείας παραθέτει τις απόψεις
του σχετικά µε την εγκατάσταση φωτοβολταϊκών συστηµάτων
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας.

42) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Εθνική Συνοµοσπονδία Ατόµων µε
Αναπηρία αιτείται την επίλυση θεσµικών και διοικητικών προβλη-
µάτων που αφορούν τα κέντρα πιστοποίησης αναπηρίας.

43) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΕΤΡΑΚΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Αγροτικός Σύλλογος Φιλιατρών
Μεσσηνίας καταγγέλλει φαινόµενα ελληνοποίησης αγροτικών
προϊόντων από γειτονικές χώρες.

44) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Επιµελητήριο Λευκάδας αιτείται
τον διακανονισµό οφειλών προς την ΔΕΗ, λόγω εσφαλµένης κα-
ταµέτρησης της εταιρείας σε καταναλωτές της Λευκάδος.

45) Οι Βουλευτές, Β’ Πειραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ,
Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ και Α’ Αθηνών κ. ΓΑΡΥΦΑΛ-
ΛΙΑ (ΛΙΑΝΑ) ΚΑΝΕΛΛΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Δή-
µαρχος Κω Νοµού Δωδεκανήσου αιτείται τη λήψη µέτρων για την
αντιµετώπιση των δασικών πυρκαγιών στον εν λόγω δήµο.

46) Ο Βουλευτής Λευκάδος κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΣΟΛΔΑΤΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Νέστωρας Μικρώνης εκφράζει
τη διαµαρτυρία του για το υπέρογκο πρόστιµο που του επιβλή-
θηκε, λόγω µεταφοράς ευτελούς αξίας ξυλείας µε το αγροτικό

του αυτοκίνητο.

47) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία το Δηµοτικό Συµβούλιο Ξυλοκάστρου-Ευρω-
στίνης Νοµού Κορινθίας παραθέτει τις απόψεις του σχετικά µε
το θέµα της εκµετάλλευσης του λατοµείου-δανειοθαλάµου
αδρανών υλικών στη θέση «Προφήτης Ηλίας» του Δήµου Ξυλο-
κάστρου-Ευρωστίνης και της απαγόρευσης αµµοληψίας από
τους ποταµούς του Δήµου Αιγιαλείας.

48) Οι Βουλευτές, Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΑΡΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥ-
ΛΟΣ, Β’ Πειραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ και Αιτωλοακαρ-
νανίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΡΑΪΤΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία ο Αγροτικός Σύλλογος Φιλιατρών Νοµού Μεσσηνίας κα-
ταγγέλλει φαινόµενα ελληνοποιήσεων αγροτικών προϊόντων που
προέρχονται από άλλες χώρες και αιτείται τη διενέργεια αυστη-
ρών ελέγχων των υπολειµµάτων φυτοφαρµάκων στα σύνορα.

49) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Καρύστου Νοµού Εύ-
βοιας αιτείται τη διατήρηση λειτουργίας του υποκαταστήµατος
του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ Καρύστου.

50) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Σύρου-Ερµούπολης
Νοµού Κυκλάδων αιτείται την επίλυση θέµατος σχετικά µε την
υποχρηµατοδότηση και υποστελέχωση των κέντρων πρόληψης
των εξαρτήσεων.

51) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΑΠΕΡΝΑΡΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολυ-
τέκνων Ελλάδος διαµαρτύρεται για την έλλειψη µέριµνας για τις
πολύτεκνες οικογένειες στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Ανά-
πτυξης, Ανταγωνιστικότητας, Υποδοµών, Μεταφορών και Δι-
κτύων για τους «ενήµερους δανειολήπτες».

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 7435/19-02-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κουκούτση Δηµητρίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 20311/22-04-2013
έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 9035/01-04-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Γιαννακάκη Μαρίας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 14366/22-04-2013

έγγραφο από τον Υφυπουργό Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας,
Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων η ακόλουθη απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 9108/02-04-2013 ερώτηση των Βουλευτών κ.
Κουράκη Αναστάσιου (Τάσου), Γεωργοπούλου-Σαλτάρη Ευστα-
θίας (Έφης), Κουρουµπλή Παναγιώτη, Κανελλοπούλου Μαρίας
και Πάντζα Γεωργίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΥΠ.ΠΑΙ.Θ.Π.Α./

ΓΡ.ΑΝ.ΥΠ./Κ.Ε./280/22-04-2013έγγραφο από τον Αναπληρωτή
Υπουργό Παιδείας και Θρησκευµάτων, Πολιτισµού και Αθλητισµού
η ακόλουθη απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 9248/05-04-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Μουτσινά Παρίση (Πάρι) δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 15267/22-04-

2013 έγγραφο από τον Υπουργό Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότη-
τας, Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων η ακόλουθη απάντηση:
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5. Στην µε αριθµό 9470/10-04-2013 ερώτηση της Βουλευτού
κ. Καραµανλή Άννας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. Β-606/22-04-2013

έγγραφο από τον Υπουργό Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας,
Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων η ακόλουθη απάντηση:
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6. Στην µε αριθµό 9583/11-04-2013 ερώτηση των Βουλευτών
κ. Καρασµάνη Γεώργιου, Στύλιου Γεώργιου, Πασχαλίδη Ιωάννη,
Κυριαζίδη Δηµητρίου, Αναστασιάδη Σάββα, Σκρέκα Κωνσταντί-
νου, Μανδρέκα Ασπασίας, Μπατσάρα Γεωργίας, Δερµεντζόπου-
λου Αλέξανδρου, Γεωργαντάς Γεώργιου, Μαρίνου Ανδρέα,

Κωνσταντόπουλου Γεώργιου, Βεσυρόπουλου Απόστολου, Τσα-
βδαρίδη Λάζαρου και Λεονταρίδη Θεόφιλου δόθηκε µε το υπ’
αριθµ. Β-620/22-04-2013 έγγραφο από τον Υπουργό Ανάπτυξης,
Ανταγωνιστικότητας, Υποδοµών, Μεταφορών και Δικτύων η ακό-
λουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κυρίες και κύριοι συ-
νάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Πριν προχωρήσουµε στην ανάγνωση των αναφορών και ερω-
τήσεων, θα ήθελα να σας ανακοινώσω ότι ο συνάδελφος κ. Άρης
Σπηλιωτόπουλος ζητεί άδεια ολιγοήµερης απουσίας του στο
εξωτερικό.

Η Βουλή εγκρίνει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Η Βουλή ενέκρινε τη

ζητηθείσα άδεια.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, η πρώτη µε αριθµό 5285/19-12-

2012 ερώτηση πρώτου κύκλου του Βουλευτή Ηρακλείου του Πα-
νελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Βασιλείου Κεγκέρογλου
προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη θεσµοθέτηση της
δυνατότητας να χορηγούν οι τράπεζες µπλόκ εγγυηµένων επι-
ταγών, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού
και διαγράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 3956/23-4-2013 αναφορά πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Ηρακλείου των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Επαµει-
νώνδα Μαριά προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τα προβλή-
µατα στα νοσοκοµειακά ιδρύµατα του Ηρακλείου, δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑΡΙΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, θα µπο-
ρούσα να έχω το λόγο;

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κύριε Μαριά, υπο-
θέτω ότι γι’ αυτό το θέµα θέλετε να πείτε κάτι.

Ορίστε, λοιπόν, έχετε το λόγο.
ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑΡΙΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, θέλω να

πω το εξής: Αυτή η συγκεκριµένη αναφορά κληρώθηκε –το επι-
σηµαίνω- πριν από δεκαπέντε ηµέρες. Ήρθα εδώ και ο κύριος
Υπουργός δήλωσε κώλυµα, γιατί ήταν στο εξωτερικό. 

Πάλι κληρώθηκε –το επισηµαίνω, γιατί είναι δύσκολο να κλη-
ρωθεί- σήµερα. Ο κύριος Υπουργός επικαλείται φόρτο εργασίας.
Όπως θα δείτε, καµµία από τις σηµερινές ερωτήσεις δεν πρόκει-
ται να συζητηθεί, διότι δεν έχουν έρθει οι Υπουργοί. 

Έχω επισηµάνει από την πρώτη στιγµή ως νέος Βουλευτής,
όταν ζήτησα το δικαίωµα λόγου –και ο λόγος µου δόθηκε κατ’
οικονοµία του Κανονισµού, αν θέλετε, ενώ δεν προβλέπεται- το
ζήτηµα των ερωτήσεων και των αναφορών. 

Επανέρχοµαι, λοιπόν, κύριε Πρόεδρε, στο αίτηµα το οποίο
υπέβαλα εδώ και εννέα µήνες και ζητώ να το λάβει υπ’ όψιν το
Προεδρείο σας και εσείς. Εγώ ζητώ να εφαρµοστεί ο Κανονι-
σµός. Ο Κανονισµός λέει πως όταν υφίσταται κώλυµα στο πρό-
σωπο του Υπουργού, δεν συζητείται η ερώτηση. Ποιος ελέγχει
το κώλυµα; Όχι, βεβαίως, ο ίδιος ο Υπουργός αλλά το Προεδρείο
ελέγχει το αν υπάρχει ή όχι κώλυµα στο πρόσωπο του Υπουρ-
γού.

Επειδή είναι προφανές ότι δεν σας έχουν φέρει κανένα έγ-
γραφο που να αποδεικνύεται ότι ο Υπουργός σήµερα είναι είτε
στο εξωτερικό είτε σε Υπουργικό Συµβούλιο, εγώ θα σας παρα-
καλούσα να εφαρµόσετε τον Κανονισµό και ζητώ να µου επιτρέ-
ψετε, κύριε Πρόεδρε, να αναπτύξω την ερώτησή µου και από εκεί
και πέρα είναι πρόβληµα του Υπουργού και της Κυβέρνησης που
είναι απόντες. Εάν αυτό εφαρµοστεί έστω και µία φορά, σας δια-
βεβαιώ ότι θα είναι λόγος για να παρίστανται εδώ τα µέλη της
Κυβέρνησης. 

Δεν ζητώ να δράσετε εκτός Κανονισµού. Απλά στην επίκληση
κωλύµατος στο πρόσωπο του Υπουργού το οποίο δεν αποδει-
κνύεται, απορρίπτεται το αίτηµα και µου δίνετε το λόγο να ανα-
πτύξω την ερώτησή µου. 

Θα ήθελα, λοιπόν –και είναι παράκληση- να εφαρµόσετε αυτό
και να πάρετε αυτήν τη γενναία απόφαση να εφαρµοστεί και θα
δείτε, κύριε Πρόεδρε, τις επόµενες φορές αν θα είναι εδώ οι
Υπουργοί. Διότι πλέον συνειδητά υπάρχει υποβάθµιση του κοι-
νοβουλευτικού ελέγχου. 

Θα ήθελα να επισηµάνω ότι συνήθως είναι οκτώ ερωτήσεις.
Για να καταλάβετε, δεν κάνουν καν τις αιτήσεις οι συνάδελφοι
και σήµερα το δελτίο είχε µόνο πέντε ερωτήσεις και για τις πέντε

δεν ήρθε κανείς Υπουργός!
Ζητώ, λοιπόν, µε βάση τον Κανονισµό, να µου δώσετε το λόγο

για δύο λεπτά να αναπτύξω την ερώτησή µου και είναι πρόβληµα
του Υπουργού και της Κυβέρνησης που είναι απόντες. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Κύριε Μαριά, είµαι
βέβαιος ότι γνωρίζετε πως το θέµα αυτό έχει τεθεί επανειληµ-
µένα και στη Διάσκεψη των Προέδρων και έχει τεθεί και από
εµένα σε αυτήν την Αίθουσα και θετικά και αρνητικά. Είχαµε µία
βελτίωση τον τελευταίο καιρό, την οποία µάλιστα σχολίασα εδώ
αλλά η σηµερινή εικόνα, βεβαίως, είναι εικόνα αχρήστευσης του
Κοινοβουλίου, διότι δεν έχουµε καν παρουσία της Κυβέρνησης
εδώ.

Σε ό,τι αφορά το αίτηµά σας, είχε συζητηθεί και αυτό στην Διά-
σκεψη των Προέδρων –αυτό που θα πω τώρα είναι κρίση δική
µου- και δεν υπήρξε ουσιώδης αντίρρηση αλλά δεν ελήφθη από-
φαση. 

Ζητώ, λοιπόν, την κατανόησή σας, µε τη δέσµευσή ότι την Πέµ-
πτη στην Διάσκεψη των Προέδρων να ξαναθέσουµε το θέµα και
να υπάρξει απόφαση της Διάσκεψης, ούτως ώστε να µπορεί το
Προεδρείο να κινηθεί µε µια µεγαλύτερη ευχέρεια κ.λπ., εννοώ
να γίνεται αυτό το οποίο εισηγείστε, δηλαδή σε περίπτωση απου-
σίας Υπουργού να µπορεί ο Βουλευτής να αναπτύσσει την ερώ-
τησή του και ας µη λάβει απάντηση από την Κυβέρνηση, εφόσον
θα είναι απών ο Υπουργός. 

Δεν θα ήθελα να κάνω χρήση αυτής της δυνατότητας απόψε,
παρ’ όλο που στη Διάσκεψη των Προέδρων –σας το λέω, άλλω-
στε µπορείτε να το πληροφορηθείτε από την εκπρόσωπό σας-
δεν υπήρξε αντίρρηση αλλά δεν ελήφθη και απόφαση. 

ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑΡΙΑΣ: Μισό λεπτό, κύριε Πρό-
εδρε. 

Έχω διατυπώσει αυτήν την πρόταση εδώ και εννέα µήνες και
είναι πρόταση εφαρµογής του Κανονισµού. Βεβαίως, αντιλαµβά-
νοµαι ότι εσείς αυτήν τη στιγµή θα θέλατε τη σύµφωνη γνώµη
όλου του Προεδρείου ως προς τον τρόπο εφαρµογής του Κανο-
νισµού στο θέµα αυτό, δηλαδή το ποιος θα κρίνει το κώλυµα. Και
είναι κάτι σηµαντικό, έστω την επόµενη φορά, να υπάρξει από-
φαση ότι το Προεδρείο κρίνει το κώλυµα του Υπουργού και αν
το κώλυµα αυτό δεν υφίσταται, να αναπτύσσεται η ερώτηση.
Εφαρµόστε το µια φορά, κύριε Πρόεδρε, ως Προεδρείο και θα
έρχονται οι περισσότεροι Υπουργοί. 

Ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Όχι µόνο αυτό.

Υπήρξε και άποψη ότι ο Κανονισµός, όπως είναι διατυπωµένος,
επιτρέπει στο Προεδρείο να δώσει το λόγο στον Βουλευτή να
αναπτύξει την ερώτησή του, ανεξάρτητα αν υπάρχει Υπουργός
ή όχι. Όµως, επειδή –επαναλαµβάνω- δεν έχουµε απόφαση του
οργάνου, κατανοείτε και τη δική µου –ας πούµε- ευαισθησία,
ώστε αν είναι να κάνουµε κάτι να το κάνουµε µε µία κοινή από-
φαση της Διάσκεψης των Προέδρων.

ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑΡΙΑΣ: Καταλαβαίνω. Αυτό είπα
και εγώ, ότι δεν χρειάζεται παρά µόνο η εφαρµογή του Κανονι-
σµού. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Ιωάννης Δραγασάκης): Ωραία. Να προχωρή-
σουµε, λοιπόν, και πιστεύω ότι θα επανέλθουµε στο θέµα. Θέλω
να διαβεβαιώσω –και πιστεύω- ότι απασχολεί όλες τις πτέρυγες
της Βουλής. 

Η τρίτη µε αριθµό 10302/30-4-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Επικρατείας του Λαϊκού Συνδέσµου – Χρυσή Αυγή
κ. Παναγιώτη Ηλιόπουλου προς τον Υπουργό Παιδείας και Θρη-
σκευµάτων, Πολιτισµού και Αθλητισµού, σχετικά µε τα προβλή-
µατα στα σχολεία στους Λειψούς δεν συζητείται λόγω
κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Οµοίως, η τέταρτη µε αριθµό 9744/16-4-2012 ερώτηση πρώ-
του κύκλου του Βουλευτή Νοµού Αττικής της Δηµοκρατικής Αρι-
στεράς κ. Βασιλείου Οικονόµου προς τον Υπουργό Οικονοµικών,
σχετικά µε τα νέα πληθυσµιακά δεδοµένα της απογραφής του
2011 για τους δήµους της ανατολικής Αττικής δεν συζητείται
λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η πέµπτη µε αριθµό 9055/1-4-2013 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Β’ Αθηνών του Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλά-
δας κ. Χρήστου Κατσώτη προς τον Υπουργό Εργασίας, Κοινωνι-
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κής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε τη λειτουργία των µι-
κτών επιτροπών ελέγχου υγιεινής και ασφάλειας στη ναυπηγοε-
πισκευαστική ζώνη, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του
κυρίου Βουλευτή και διαγράφεται.

Κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των αναφορών
και ερωτήσεων.

Δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 18.15’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο ηµέρα Τετάρτη 12 Ιουνίου 2013 και ώρα 12.00’,
µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: νοµοθετική εργασία, σύµ-
φωνα µε την ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί. 

12940 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΟΛΟΜΕΛΕΙΑ)

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ      ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ
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